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Referat for møde i Fællesbestyrelsen tirsdag d. 11.01.22 kl. 17.00 – VIRTUELT  
 
Tilstede: Anette Skaderis, Bente Mikkelsen, Birgit Fastrup, Irene Andersen, Maria Bossen, Niels Ole 
Skovbo, Rasmus Nielsen, Simone Daugbjerg, Susan Rindom, Søren Hessel, Thorkild Bjerregaard & 
Malene Engelbredt 
 
Afbud: Simone 

 
Mødeleder: Irene 
Referent: Thorkild 
 
 

1. Orientering: 10 min  
- Formand 
- Intet nyt fra formanden. 
- Ledelse 

 
- M. 27 smittet – elever. Det er gået forholdsvis stærkt. Hurtigt hen over weekenden. 

Særligt i 0.kl er berørt – har bedt forældre om ekstra test, som forældrene kan hente på 
skolen. 2 lærer er testet positive. 2 ansatte som fik Covid 19 før jul er fortsat syge med 
gener. Presset på vikardækning – men det lykkedes i Sørvad. Anni står for 
vikardækningen – hun er blevet glad for den opgave og ønsker måske at beholde den. 
Der er blevet kommunikeret ud, at lærer kan vikardække på tværs af afdelingerne.  
Biblioteket er lukket pga. Corona men eleverne kan bestille bøger. Vandautomaterne er 
lukket på ubestemt tid. Travlt da vi mangler en person i ledelsen – bibeholder 
mødeaktiviteten ifm. møder med forældre.  
Henriette – sidder de næste 2 mdr. i Sørvad om onsdagen og torsdag i stedet for på 
Ørnhøj. Anni fri fortsat om torsdagen.  
 
B. Børnehøjen 50-års fødselsdag. ” stillinger slået op. En medhjælper stilling (30 
ansøger) og en pæd. Stilling (10 ansøger). Sluppet billigt ift. Corona – ikke mange 
smittet. Skræk at personalet bliver smittet, det vil skabe en stor udfordring. 
 
Er der nogen med fra bestyrelsen ifm. Ansættelse af fast personalet. 
 
M: Medarbejder status – ansatte sidder spredt for sig selv – stor respekt for hinanden. 
Dejligt at være tilbage, men bekymret for de sygemeldte.  
 

- Medarbejdere 
 

2. Genåbning Børnehøjen samt Sørvad & Ørnhøj skole 15 min 
- Hvordan er det gået med genåbningen, smitte på skolerne og i børnehaven. 

Restriktioner, tiltag og tilvalg. 
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- M: kringlede retningslinjer, men anvender vores kontakt til vores ledende 
sundsplejerske Ea. Ved tvivl ringer vi og spørger til råds ifm. Problematikker.  

                   Presset på de fag. Fx valghold. Lærerne kan være bekymret om de når pensum ifm. At de                  
skal til eksamen i deres valgfags-fag. Men der navigeres i det og der findes løsninger, så både 
elever og lærer kan se sig selv i det.  

 
3. Kandidater til viceskolelederstillingen 10 min 

 
M: haft besøg af 6 kandidater – alle har valgt at søge stillingen. I alt 13 ansøger. Gode 
kandidater, med mere eller mindre erfaring. En blandet flok med forskellige kompetencer. 
Onsdag mødes udvalget til udvælgelse af kandidater til 1. samtalerunde. Tirsdag er 1. 
samtale runde.  
En del fra Holstebro, med en god erfaring. M er fortrøstningsfuld. De fleste ansøger er 
mænd – måske sammenhæng ifm. profilen der er lagt op i stillingen. 
 
- Hvor mange har søgt mv.  
 

4. AULA 10 min 
- Vi har fået en henvendelse i forhold til, at der kommer mange beskeder på Aula. Lad os 

tage en fælles drøftelse i forhold til, hvad vi eventuelt kan gøre.  
-  

I: forældrehenvendelse – rodet indhold og opslag på Aula. Ønsker mere ensrettet hed 
ift. Hvilke opslag der bliver lagt op. Overskrifter kan være med til at sortere, hvilke ting 
der er aktuelt for den enkelte forældre. Pt. lægges der meget op i overblik ift. 
Information vedr. Covid 19. 
Nemmere, hvis dokumenterne lægges op som pdf-filer.  
Forældrene gives retningslinjer fx skriv besked til afsender/forlad samtalen, hvis det ikke 
vedrører en. 
Problematikken ses også i Børnehaven – måske skal forældrene allerede i BH øve sig i at 
anvende Aula, så der ikke kommer for mange notifikationer. 
Evt kunne en forældrerepræsentant fremlægge til et forældremøde, hvordan vi 
kommunikerer på Aula. 

 
5. Budget 2022 20 min 

- Der er i december 2021 udsendt et budget til alle skoler i Herning kommune, hvor det 
er tydeligt, hvad hver skole har at gøre med. I vedhæftet bilag, kan I se et lille overblik 
over økonomien for Sørvad-Ørnhøj skole i forhold til, hvad der er af midler i 2022. 
Til skolebestyrelsesmødet i marts måned har Henriette (sekretær) og undertegnede 
udspecificeret i forhold til, hvordan pengene bruges, så her kommer det endelige 
budget.  
 
Malene og Henriette arbejder med budget. Det bliver udspecificeret i marts måned. 
200.000,- mere i dette års budget. Lønpost den største og tungeste – der hvor der kan 
hentes penge til andre ting.  
Er der taget højde for forbrugsstigninger?  
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Der ønskes en drøftelse af værdier og hvordan pengene bruges ifm værditiltag. 
Børnehøjen kommer med budget til næste bestyrelsesmøde. 
 
 

6. Evt. 10 min  
 
Ved næste bestyrelsesmøde kommer evt. en konsulent med ifm. værdidrøftelse. En person 
inde fra forvaltningen. 
Hvordan kommer vi i gang med valg til bestyrelse? Til næste møde skal der aftales møder 
/datoer ifm. Valg til bestyrelse.  
Skolefest på Ørnhøj, bliver udsat på ubestemt tid – gerne til foråret 2022.  
Torsdag den 13.1 skal M og T til læringsdialog med Christian – fokus bliver på elevfravær på 
baggrund af en dataindsamling.  
 

 
 

 
 

  
 
 
 


